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OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO PALÁRIKOVO 

Číslo:  340/2020                                         V Palárikove, 19.11.2020 

Zápisnica 

z 21. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Palárikovo, 
konaného dňa 19.11.2020 o 17:00 hod. v zasadacej miestnosti Domu kultúry v Palárikove  

s týmto programom: 

 

1/ Otvorenie 

a) určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2/ Schválenie programu zastupiteľstva 

3/ Voľba návrhovej komisie a volebnej komisie 

4/ Správa o činnosti obecnej rady a kontrola plnenia uznesení od 20. OZ 

     Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

5/ Voľba hlavného kontrolóra obce: 

a) určenie spôsobu voľby 

b) vypočutie uchádzačov 

c) voľba hlavného kontrolóra obce 

    Spravodajca: Mgr. Ľubica Karasová, starostka obce 

6/ Správa o plnení rozpočtu obce s RO k 30.06.2020 

     Spravodajca: Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda komisie finančnej, pre správu OM a PČ 

7/ Návrh na úpravu rozpočtu obce – rozpočtové opatrenia č. 11. až 16. 

     Spravodajca: Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda komisie finančnej pre správu OM a PČ 

8/ Návrh na vykonanie inventarizácie majetku obce k 31.12.2020  

     Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

9/ Určenie harmonogramu na prípravu rozpočtu na rok 2021 

    Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

10/ Návrh na predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok – nabíjacia stanica  

     Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

11/ Interpelácie 

12/ Diskusia 

13/ Záver 
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Z Á P I S N I C A 

 

z 21. zasadnutia Obecného zastupiteľstva P a l á r i k o v o, 

konaného dňa 19. novembra  2020 o 17:00 hodine v zasadacej miestnosti 

Domu kultúry  P a l á r i k o v o 

 

P r í t o m n í: 

sú podpísaní na prezenčnej listine, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice.  

 

1/ Otvorenie 

 

       XXI. zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla Mgr. Ľubica K a r a s o v á, 

starostka obce. Privítala poslancov obecného zastupiteľstva. Konštatovala, že z celkového 

počtu 11 poslancov obecného zastupiteľstva sú prítomní šiesti poslanci. Ospravedlnil sa Bc. 

Jaroslav Garaj. Poslanci Mgr. Katarína Pechová, prof. Monika Jankechová, Mgr. Lukáš 

Krásny a p. Viktor Berkeš avizovali, že prídu neskôr. Ďalej privítala Ing. Petra T o m š í k a, 

hlavného kontrolóra.  

 

a) Určenie overovateľov a zapisovateľa 

 

     Starostka obce Mgr. Ľubica K a r a s o v á, za overovateľov zápisnice z dnešného 

zasadnutia obecného zastupiteľstva u r č i l a: 

      

     Mgr. Mário R u d i n s k ý, poslanec OZ a 

            Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ 

 

Ďalej za zapisovateľku  u r č i l a: 

           Mgr. Silviu Tóthovú, pracovníčku obce 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 6 – p. Boris Karas, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň,       

                              p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

2/ Schválenie programu zastupiteľstva  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce predložila program rokovania dnešného obecného 

zastupiteľstva tak, ako bol zverejnený.  

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 6 – p. Boris Karas, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň,       

                              p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 
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3/ Voľba návrhovej komisie a volebnej komisie 

    Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

 

Starostka obce Mgr. Ľubica K a r a s o v á, predložila návrh na voľbu návrhovej komisie 

v tomto zložení:  

  

    p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ 

    p. Tomáš S l i v o ň, poslanec OZ 

    p. Boris K a r a s, poslanec OZ 

 

Starostka obce Mgr. Ľubica K a r a s o v á, predložila návrh na voľbu volebnej komisie 

v tomto zložení: 

 

     Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ 

      p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ 

     p. Tomáš S l i v o ň, poslanec OZ 

 

Uznesenie č.  1/201119 

z 21. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 19.11.2020 

 

K návrhu na zriadenie návrhovej a volebnej komisie.  

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

A1)     z r i a ď u j e 

        Návrhovú komisiu v zložení poslancov: Marek Zálešák, poslanec OZ – predseda,                                                 

                                                                              Tomáš Slivoň, poslanec OZ                                                                                             

                                                                              Boris Karas, poslanec OZ, 

A2)     vymedzuje úlohy návrhovej komisie nasledovne:  

- sledovať priebeh zasadnutia a predkladať k prerokúvaným bodom programu a 

k postupu rokovania návrhy uznesení. 

B1)     z r i a ď u j e  

 

        Volebnú komisiu v zložení poslancov: Ing. Igor Rezdovič, poslanec OZ – predseda,  

     Marek Zálešák, poslanec OZ, 

     Tomáš Slivoň, poslanec OZ 

B2)     vymedzuje úlohy volebnej komisie nasledovne: 

- dohliadať na priebeh volieb podľa Zákona o obecnom zriadení, overiť sčítanie hla-

sov a podať zastupiteľstvu správu o výsledku volieb. 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 6 – p. Boris Karas, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň,       

                              p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Po hlasovaní poslancov prišla poslankyňa Mgr. Katarína P e c h o v á.  
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4/  Správa o činnosti obecnej rady a kontrola plnenia uznesení od 20. OZ 

      Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór  

 

 Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „A“. 

 

 

Uznesenie č. 2/201119 

z 21. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 19.11.2020 

 

K bodu kontrola plnenia uznesení od 20. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove   b e r i e   n a    v e d o m i e  správu o plnení uznesení 

obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 7 – p. Boris Karas, Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário 

Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

5/  Voľba hlavného kontrolóra obce: 

a) určenie spôsobu voľby 

b) vypočutie uchádzačov 

c) voľba hlavného kontrolóra 

     Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

 

Príloha sa prikladá k zápisnici pod písmenom „B“.  

 

Uznesenie č. 3/201119 

z 21. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 19.11.2020 

 

K bodu voľba hlavného kontrolóra obce – a) určenie spôsobu voľby 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove  s c h v a ľ u j e   tajnú voľbu hlavného kontrolóra obce. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 7 – p. Boris Karas, Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário 

Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – požiadala uchádzačku o post kontrolóra obce p. 

Ildikó Leszkó, aby sa predstavila poslancom.  
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p. Ildikó Leszkó – predstavila sa prítomným poslancom, zhrnula svoje pracovné skúsenosti 

a potom odpovedala na otázky poslancov.  

 

Následne sa predstavil poslancom aj ďalší uchádzač Ing. Peter Tomšík a následne odpovedal 

na otázky poslancov.  

 

Počas predstavovania uchádzačov o miesto hlavného kontrolóra prišli poslanci p. Viktor 

Berkeš a Mgr. Lukáš Krásny.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – vyzvala poslancov, aby pristúpili k samotnej 

voľbe hlavného kontrolóra. Po odovzdaní hlasovacích lístkov požiadala predsedu volebnej 

komisie a jej členov, aby zrátali hlasy.  

 

Predseda volebnej komisie Ing. Igor Rezdovič skonštatoval, že voľba hlavného kontrolóra 

prebehla bez závad a všetky hlasy sú platné. Prítomných poslancov bolo 9, nikto sa 

hlasovania nezdržal. Výsledky hlasovania:   p. Ildikó Leszkó 3 hlasy 

      Ing. Peter Tomšík 6 hlasov. 

Komisia skonštatovala, že Ing. Peter Tomšík získal v prvom kole nadpolovičnú väčšinu 

všetkých hlasov.  

Uznesenie č. 4/201119 

z 21. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 19.11.2020 

 

K bodu voľba hlavného kontrolóra obce – c) voľba hlavného kontrolóra 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove     v o l í      Ing. Petra Tomšíka za hlavného kontrolóra 

obce na šesť rokov, so začiatkom funkčného obdobia 1.1.2021. Úväzok hlavného kontrolóra 

je 0,6. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 9 – p. Viktor Berkeš, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. Katarína 

Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. Marek 

Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

6/ Správa o plnení rozpočtu obce s RO k 30.06.2020 

a) Stanovisko HK k správe o plnení rozpočtu obce 

     Spravodajca: Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda komisie finančnej pre správu OM a PČ  

 

     Správa o plnení rozpočtu obce sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „C“. 

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda finančnej komisie – skonštatoval, že finančná komisia 

odporúča schváliť správu o plnení rozpočtu podľa predlohy.  
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Uznesenie č. 5/201119 

z 21. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 19.11.2020 

 

K bodu Správa o plnení rozpočtu obce s rozpočtovou organizáciou k 30.6.2020 a stanovisko 

hlavného kontrolóra k plnenie rozpočtu obce 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove     

a)  b e r i e    n a    v e d o m i e       informatívnu správu o plnení rozpočtu obce 

k 30.6.2020, včítane rozpočtovej organizácie ZŠ s MŠ; 

b) b e r i e    n a    v e d o m i e       stanovisko hlavného kontrolóra k plneniu rozpočtu 

obce k 30.6.2020, včítane rozpočtovej organizácie ZŠ s MŠ. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 9 – p. Viktor Berkeš, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. Katarína 

Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. Marek 

Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

7/ Návrh na úpravu rozpočtu obce – rozpočtové opatrenia č. 11 až 16 

    Spravodajca: Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda komisie finančnej pre správu OM a PČ 

 

    Návrh na úpravu rozpočtu sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „D“. 

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda finančnej komisie – vyjadril sa k úprave rozpočtu č. 11, 12 

a 13, že komisia ich zobrala na vedomie a odporúča ich schváliť. K úprave č. 14 nemala 

komisia žiadne námietky, v úprave č. 15 boli urobené malé úpravy a k úprave č. 16 tiež 

nemala komisia žiadne výhrady.  Ďalej skonštatoval, že príjmy a výdavky sú plnené 

adekvátne podľa rozpočtu. Odporučil obecnému zastupiteľstvu úpravy rozpočtu schváliť. 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce -  požiadala o úpravu rozpočtu č. 15 o sumu 

20 561,92 eur. Ide o čerpanie rezervného fondu. Týka sa to opravy strechy na bytovke na ul. 

Mládežníckej. 

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda finančnej komisie – sa vyjadril, že ak to schvália poslanci, 

môže sa to zapracovať do výdavkového opatrenia č. 15, podprogram správa budov a majetku 

obce, podprogram 1201, položka 635, údržba 6 b. j., navýšenie o 19 tisíc. Následne sa musí 

upraviť bežný rozpočet. Požiadal Ing. Rusnákovú, pracovníčku obce o úpravu rozpočtu a jeho 

následné zaslanie.  
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Uznesenie č. 6/201119 

z 21. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 19.11.2020 

 

K návrhu na úpravu rozpočtu obce – rozpočtové opatrenia č. 11 až 16. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

A) b e r i e    n a      v e d o m i e  rozpočtové opatrenie č. 11: 

 úprava príjmov (ZŠ s MŠ) ..................................................................  + 41.220,05 EUR 

 úprava výdavkov (ZŠ s MŠ)................................................................  + 66.872,05 EUR  

 

B) b e r i e   n a      v e d o m i e rozpočtové opatrenie č. 12: 

úprava príjmov (obec).......................................................................... + 27.937,61 EUR 

C) b e r i e    n a      v e d o m i e rozpočtové opatrenie č. 13: 

úprava výdavkov (obec)....................................................................... +  2.291,61 EUR  

D) s c h v a ľ u j e  rozpočtové opatrenie č. 14: 

úprava príjmov (obec).........................................................................  +  5.812,41 EUR 

E) s c h v a ľ u j e    rozpočtové opatrenie č. 15 

úprava výdavkov (obec)....................................................................... + 36.710,00 EUR 

F) s c h v a ľ u j e     rozpočtové opatrenie č. 16: 

úprava výdavkov (ZŠ s MŠ)...................................................................  –  27.961,13 EUR. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – p. Viktor Berkeš, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. Katarína 

Pechová, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák, Ing. 

Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Poslanec Ing. Igor Rezdovič opustil rokovaciu miestnosť pred hlasovaním.  

 

 

8/ Návrh na vykonanie inventarizácie majetku obce k 31.12.2020 

    Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka obce 

 

    Návrh sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „E“. 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka obce oboznámila s návrhom na vykonanie 

inventarizácie majetku obce k 31.12.2020.  
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Uznesenie č.  7/201119 

z 21. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 19.11.2020 

 

K bodu Návrh na vykonanie inventarizácie majetku obce k 31.12.2020 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove     s ú h l a s í     s vykonaním inventarizácie majetku obce 

k 31.12.2020, podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 9 – p. Viktor Berkeš, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. Katarína 

Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. Marek 

Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

9/ Určenie harmonogramu na prípravu rozpočtu na rok 2021 

    Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a so v á, starostka obce 

 

Určenie harmonogramu sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „F“.  

 

Počas rozpravy o harmonograme rozpočtu prišla poslankyňa prof. Monika Jankechová.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – opýtal sa, či nie je neskoro robiť harmonogram na 

rok 2020 a ako veľmi je potrebné mať tento harmonogram? Vyjadril sa, že nie je proti mať 

nejaký harmonogram na budúci rok. Podľa jeho názoru tam nemá byť možnosť schvaľovania 

rozpočtu starostkou.  

 

Ing. Adela R u s n á k o v á, pracovníčka obce – odpovedala, že skôr tam malo byť, že 

starostka berie na vedomie rozpočet.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ - navrhol presunúť tento bod a neschváliť predložený 

návrh. 

 

Uznesenie č.   8/201119 

z 21. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 19.11.2020 

 

K bodu Stanovenie harmonogramu na prípravu rozpočtu obce na rok 2021 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove     o d p o r ú č a  OcÚ vypracovať rozpočtový 

harmonogram k plánovaniu a zostaveniu rozpočtu na ďalšie roky. 
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Hlasovanie poslancov: 

Za: 10 – p. Viktor Berkeš, prof. Monika Jankechová, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš 

Krásny, Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. 

Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

10/ Návrh na predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok – nabíjacia stanica  

      Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce  

 

Návrh sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „G“.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – povedal, že sa dočítal, že tam bude 22 kW príkon. 

Opýtal sa či na jedno alebo dve autá?  

  

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka obce – ide o obojstrannú nabíjačku na dve autá.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – tak to tam auto bude musieť stáť 6 – 7 hodín. Nebolo 

vysvetlené, koľko bude obec platiť na istič? Nevieme nič o poplatkoch, nemáme dopadovú 

štúdiu.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka obce – kalkuláciu nemáme, lebo nie je z čoho 

vychádzať. Ak bude využívaná je predpoklad, že bude na seba zarábať, ak nebude využívaná, 

tak budeme doplácať obec .  

 

Mgr. Lukáš K r á s n y, poslanec OZ – opýtal sa, či vieme koľko je v obci elektromobilov? 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka obce – nevieme, ale obce si to dávajú kvôli tomu, 

aby sa zatraktívnili. 

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – povedal, že v tom nevidí žiadne ekonomické 

opodstatnenie.  

 

Uznesenie č.   -  /201119 

z 21. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 19.11.2020 

 

K bodu Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove  s c h v a ľ u j e  

a) predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie projektu „Vý-

stavba nabíjacej stanice v obci Palárikovo“ v rámci výzvy 11378/2020-4210-52028, 

ktorý je v súlade s platným územným plánom obce a platným programom rozvoja obce 

b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytovania pomoci 
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c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie projektu zo strany žiadateľa 

z celkových oprávnených výdavkov vo výške 5 % až do výšky 1.000,00 EUR v súlade 

s podmienkami poskytnutia pomoci 

d) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce 

a zabezpečenie dofinancovania realizácie celého projektu. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 0 

Proti:  8 - p. Viktor Berkeš, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. Katarína   

                        Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Marek Zálešák,  

                        Ing. Róbert Židuliak 

Zdržal sa: 2 – prof. Monika Jankechová, p. Tomáš Slivoň 

 

Uznesenie nebolo schválené. 

 

11/ Interpelácie 

 

Interpelácie neboli predložené.  

 

12/ Diskusia 

 

Mgr. Mário R u d i n s k ý, poslanec OZ – opýtal sa, či je možné, aby bývalo rokovanie 

obecnej rady týždeň pred zastupiteľstvom a v poobedňajších hodinách, najskôr 16.30. 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – odpovedala, že keď sú k dispozícii materiály, tak 

ObR môže byť aj týždeň dopredu. Čo sa týka času, bola by za 14.00 hod, ako to bolo doteraz.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – nevyhovuje mu čas 14.00 hod.  

 

p. Tomáš S l i v o ň, poslanec OZ – vyhovuje mu čas 14.00 hod.  

 

Mgr. Katarína P e c h o v á, poslankyňa OZ – vyhovuje jej čas o 17.00 hod. 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – vyjadrila sa, že je to výkon volenej funkcie, 

na ktoré majú právo zo zákonníka práce, zamestnávateľ si môže uplatniť náhradu mzdy.  

 

Mgr. Lukáš K r á s n y, poslanec OZ - zamestnávateľ má tiež svoje práva a nemusí to 

umožniť.  

 

Mgr. Lukáš K r á s n y, poslanec OZ – opýtal sa na smeti na Pikovej, údajne sa tam dovážajú 

smeti. 
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Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – prišiel obyvateľ obce p. Šrámek, ktorého zastavil 

kamión, aby mu ukázal cestu na Pikovú. Odviezol sa s ním na Pikovú, všetko si nafotil 

a oznámil to na obecnom úrade. Haly sú p. Zvolenského. Povedal, že má objednanú triediacu 

linku a budú to triediť, ale je to komunálny odpad, z ktorého sa nič nevytriedi. P. Zvolenský 

prenajal haly ďalšej firme. Starostka obce bola podať trestné oznámenie na polícii. Kolega p. 

Velčický kontaktoval riaditeľa Okresné oddelenia PZ za účelom zistenia, čo je s oznámením. 

 

p. Štefan V e l č i c k ý, zamestnanec obce – dotazoval sa na oznámenie obce, v akom je stave. 

Nakoľko nie sú vecne príslušní, tak to postúpili na kriminálku p. Virághovi.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – následne volala p. Virághovi, ale on ešte o ničom 

nevedel. Zajtra zavolá na Slovenskú inšpekciu ŽP do Nitry.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – vyjadril sa, že on by zavolal novinárov.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce - nie je problém zavolať novinárov. 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – povedala, že zisťovala na okresnom úrade, 

či im bolo dané nejaké povolenie, obec by ale o tom musela vedieť, lebo aj obec musí dať 

súhlas na spracovanie odpadu. Oni boli na obci a chceli súhlas, ktorý ale nedostali. Bolo im 

povedané, že najskôr musia priniesť zámer, ale ten nepredložili.  

 

Mgr. Lukáš K r á s n y, poslanec OZ – opýtal sa na kódy na smetné nádoby? vyjadril sa, že 

chce vidieť cenovú ponuku aj technické riešenie.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – odpovedala, že na obecný úrad má prísť p. Jurík 

a má priniesť cenovú ponuku a zavolá ho aj na pracovné stretnutie.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – opýtal sa či sa to týka iba evidencie alebo aj vážneho 

systému? 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – odpovedala, že sa to týka iba evidencie.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – opýtal sa aká je do budúcna možnosť prepojenia 

evidenčného systému na váhu? 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce - odpovedala, že sa to dá doplnením programového 

vybavenia. 

 

p. Marek Z á l e š  á k, poslanec OZ – spýtal sa, ako stojí obec s rozšírením cintorína? 
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JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka obce – našla znalkyňu na ocenenie. Nevieme či sa 

do toho pustíme sami alebo či to nedáme nejakej firme.  

 

p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ – ďalej položil otázky týkajúce sa osvetlenia priechodov 

pre chodcov, infrasady, prístrešku na cintoríne, kúrenia v ZŠ, reklamácie betónu v ZŠ, cesty 

na Kerestúr.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – čo sa týka osvetlenia, výkopy sú hotové, ale nie 

je to ešte to nie je dokončené. Infrasada mala prísť 16. 11., ale nikto sa neozval. Projektant 

nespravil projekt na prístrešok na cintoríne, začiatkom decembra príde druhá projektantka. Na 

chodník máme povolenie, musíme mať tri cenové ponuky a verejné obstarávanie. Projekt na 

kúrenie v ZŠ je dopracovaný, výkresy sú nové a máme aj stavebné povolenie. Potrebujeme 

novú kotolňu, potrebujeme stavebné povolenie, existujúca kotolňa nefunguje. Firma KOOR 

by na to potrebovala 2 – 3 mesiace. Bola tam pozrieť projektantka, ale nevieme či to stihneme 

do 15. decembra. Čo sa týka reklamácie betónu, tak odpoveď sme nedostali. Cesta na 

Kerestúr bude stáť asi 4 tisíc eur.  

 

p. Rudolf K o d a d a, vedúci TS – najvýhodnejšia ponuka bola 4 tisíc. V rozpočte máme 

odsúhlasených 3 tisíc. Spýtal sa, či nie je možné navýšiť túto položku.  

 

p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ – opýtal sa, či sa kúri u policajtov, lebo u zubára je veľmi 

teplo.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – s takými kotlami sa nedajú robiť zázraky. Nedajú 

sa regulovať.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – povedal, že sa tam kupovali dva nové kotle.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka obce -  odpovedala, že to sú kotle pre kultúrny 

dom, lebo v DK nie je kotolňa.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – povedal, že je potrebné urobiť kotolňu v DK. 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – sa vyjadrila, že je to v pláne.  

 

p. Tomáš S l i v o ň, poslanec OZ – opýtal sa na dopravnú situáciu pri ZŠ.  

 

p. Štefan V e l č i c k ý, obecný policajt – odpovedal, že situácia je celkom dobrá. Ľudia sa už 

naučili, dávajú minimum pokút.  

 

Ing. Jaroslav S z é p l a k y, občan – opýtal sa, či sa neuvažovalo s jednosmernou cestou cez 

ihrisko. 
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JUDr. Kristína S l i v o ň o v á,  prednostka OcÚ – odpovedala, že bol taký návrh, ale tá cesta 

nie je vhodná pre autá a je to športový areál.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – opýtal sa ako sú na tom optické siete, boli vyzvaní 

aby odstránili svoje káble? 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – Obecné siete mali kontrolu na vedenie 

vzduchom na optiku a majú to odsúhlasené, dodajú aj písomné podklady.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – opýtal sa, ako stojí podanie cyklotrasa. 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – odpovedala, že žiadosť bola podaná a spätnú 

väzbu môžeme čakať tak vo februári 2021.  

 

p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ – opýtal sa na rekonštrukcie chodníkov vo väčšom 

rozsahu? Obec Černík  urobila 1 km chodníka za necelých 20 tisíc eur. My by sme nevedeli 

urobiť rekonštrukciu napr. na ul. Remeselníckej?  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – vedúci TS sa tam bol pozrieť, je to asfaltový 

chodník urobený na pôvodný chodník.  

 

Prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ – sa prihovorila za chodník na Remeselníckej 

ulici, pretože je nepoužiteľný.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – predniesla program na ďalšie OZ a spýtala 

sa, či má niekto návrhy na doplnenie.  

 

  

13/ Záver 

 

   Mg r. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – poďakovala za podnetné návrhy a schôdzku 

obecného zastupiteľstva  ukončila.  

Overovatelia:      Mgr. Mário R u d i n s ký 

                                                                         poslanec OZ 

 

 

       Ing. Róbert Ž i d u l i a k  

                                                                             poslanec OZ 
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          Mgr. Ľubica K a r a s o v á 

                starostka obce 

 

               JUDr. Kristína S l i v o ň o v á 

             prednostka OcÚ 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Silvia Tóthová  
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